



8/6 - 5/7

榴槤  
Durian

有甚麼比在炎炎夏日品嚐一杯涼透心的 Gelato雪糕更能體驗清新的意式風味？Venchi將會一連數月帶來以創意食譜炮製的全新口味Gelato，味道煥然一新，滿足味蕾之餘亦為炎夏降溫。

Nothing is cooler than having an intensely rich flavour of Gelato during the hot summertime. This Summer, Venchi brings four new tantalizing and refreshing flavours that will surely cool you down on a hot summer day!



6/7 - 2/8

菠蘿椰子  
Pineapple & Coconut

3/8 - 6/9

香蕉船  
Banana Split



*Venchi*  
1878

合和中心3樓316號舖  
Shop 316, 3/F, Hopewell Centre

2528 0802

容量 Size	可選口味 No. of flavours	售價 Price (HK\$)
迷你裝 Mini (120g)	2	\$55
獨享裝 Regular (160g)	3	\$68
共享裝 Large (200g)	4	\$78
家庭裝 Family Pack (280g)	2	\$105
家庭裝 Family Pack (500g)	3	\$190
家庭裝 Family Pack (750g)	4	\$280
家庭裝 Family Pack (1000g)	5	\$350



NINETYs

📍 Shop 2, G/F, GARDENEast地下2號舖

☎ 2369 0118

迎接初夏，揉合澳洲風味同工匠文化的NINETYs，今季鑽研更多澳洲元素美食，推出多款主打新菜式，包括多種不同口味的多士、漢堡等.....令你不論在味覺上或是視覺上一嚐初夏新味道！

Summer has begun and NINETYs has created the new signature dishes for the hot summer days, including a variety of different flavors of toasts, burgers, etc... to satisfy your taste buds and have a fresh start this summer!



Burrata Cheese burger  
**HK\$178**

布拉塔芝士柔軟、濃郁芳香，加上名貴的金箔、多汁香橙同薰衣草蜜糖，漢堡組合配搭充滿新驚喜！

The softness, richness and aroma of Burrata cheese with, shiny gold leaf, juicy orange wedge and lavender honey will bring a new surprise to you.



全日NINETYs外賣咖啡  
Takeaway coffee

**HK\$20**  
**WHOLE DAY**

有效日期至 Valid Until  
31 / 12 / 2021



I  papa



會員優惠 期間限定  
More Points - Limited Time!

父親節獻禮  
**雙倍積分獎賞**

**EARN DOUBLE BONUS POINTS WITH DAD**

於指定食肆內即以電子消費滿HK\$200或以上，即可享雙倍積分。  
Earn **Double Bonus Points** upon same-day electronic spending at designated restaurants of HK\$200 or above.

推廣期 **Promotion Period**  
13-22/06/2021

地點 **Venue**  
合和中心3樓顧客服務中心  
Customer Services Centre,  
3/F, Hopewell Centre

參與食肆 **Participating Restaurants:**



山水畫  
HK\$208



龍舌蘭青檸雞撻  
HK\$98



NOVELL

25/F, QRE Plaza  
2151 9126

全新裝修的Espuma推出25款創意新菜式，以西餐加入大量創意元素，配合傳統菜式融入嶄新概念！主打龍舌蘭青檸野雞撻、蕃茄清湯酸菜白鱈魚、甜品山水畫同百利甜酒提拉米蘇窩夫等，從食物到室內裝潢貫徹了Espuma的時尚多彩風格。

The revamped Espuma has newly launched 25 dishes, combining the traditional and creative elements and ingredients that will surely satisfied your taste buds!

百利甜酒提拉米蘇窩夫  
HK\$128半份

